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Dnia 23 września 2021 roku odbyło się posiedzenie Rady Nadzorczej w 
ośmioosobowym składzie. Posiedzenie otworzył Przewodniczący RN, powitał 
obecnych członków Rady i Zarządu oraz przedstawił proponowany porządek 
posiedzenia: 

1. Przyjęcie porządku obrad.  
2. Informacja z realizacji uchwał podjętych na ostatnim posiedzeniu.  
3. Analiza skarg i wniosków wpływających do Spółdzielni.  
4. Działalność społeczno – wychowawcza w Klubach Osiedlowych w okresie 

wakacji i plany na okres nowego roku szkolnego.  
5. Omówienie funkcjonowania Białogardzkiej Telewizji Kablowej oraz 

programu lokalnego „Panorama Białogardzka”.  
6. Sprawy wniesione. 
7. Informacja z prac poszczególnych Komisji RN.  -  
8. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Rady Nadzorczej. 
9. Sprawy Rady.  

Porządek został przyjęty jednogłośnie.  
Następnie Przewodniczący poinformował, że na ostatnim posiedzeniu Rady nie 
podjęto uchwał. W punkcie 3 porządku Prezes Zarządu omówił analizę skarg i 
wniosków wpływających do Spółdzielni. Pisemną informację otrzymali wszyscy 
członkowie Rady. Złożone skargi dotyczą głównie relacji sąsiedzkich. Informację 
przyjęto bez uwag. W kolejnym punkcie porządku działalność Klubów 
Osiedlowych w okresie wakacji oraz plany na nowy rok szkolny omówiła 
Koordynator działalności społeczno – wychowawczej. Członkowie Rady otrzymali 
informację pisemną oraz zapoznali się z dokumentacją zdjęciową z pracy klubów 
w okresie wakacji. Nie zgłoszono uwag.  
W 5 punkcie porządku Specjalista ds. TVK omówił funkcjonowanie 
Białogardzkiej Telewizji Kablowej. Członkowie Rady otrzymali również pisemną 
informację na temat działalności programu lokalnego „Panorama Białogardzka”.  
Na pytanie członka Rady wyjaśniono kwestię zadłużeń z tytułu telewizji kablowej 
oraz internetu. Innych uwag nie zgłoszono.  
W ramach spraw wniesionych Prezes przedstawił informację na temat trwającego 
montażu pojemników półpodziemnych na os. Olimpijczyków oraz udzielił 
informacji na temat kosztów remontu i wynajmu mieszkania na ul. Olimpijskiej 3.  
Przewodniczące Komisji poinformowały, że Komisje w ostatnim okresie nie 
odbyły posiedzeń.  
Na zakończenie posiedzenia jednogłośnie przyjęto i podpisano protokół z 
poprzedniego posiedzenia Rady Nadzorczej.  
Na tym posiedzenie i protokół zakończono. 


